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Our covers made of steel pillars and semi- circle steel 
frames for roof are specially designed for covering our 
Padel Courts. 

For their production we use galvanized steel profiles of high 
resistance, and for the roof cover we offer a system made 
of high quality pvc tarpaulin adapted to our customers’ 
requirements.

We can produce perimeter enclosures with a multitude of 
options according to the needs of each customer.

Some of the Advantages of our Covers for Padel Courts 
made of steel pillars and semi- circled steel roof: 

• Modular structures that can be assembled over any type of terrain, even in 
those where other constructions are not allowed or viable, such as rustic land.

• The technology of the materials used gives very good results in aggressive 
   environments.
• The components are prefabricated, so they require less control in the execu-

tion.
• Shorter time for assembly works, as well as a minimum foundation.
• The system guarantees a better seal, improving the sliding of rainwater
   or layers of snow, and offers better resistance to wind.
• It requires less maintenance due to the finishing of the roof profiles.
• This covering system is completely removable.
• Expansible covers in a simple and economical way.
• Ceiling of homogeneous height, ideal for sports facilities.
• Dampens the noise of the impact of the rain.
• Removes moisture from the tempered glass (padel courts).
• Possibility of canvas with advertising in digital printing.
• We adapt the covers to any type or model required in any situation.
• Extends the useful lifetime of the covered spaces.

Our customers can choose between these 3 OPTIONS:

• STANDARD OPTION: Only the roof is covered.
• OPTION 1: Perimeter enclosure (all sides) with PVC Canvas 4,50m from roof 

level. Approx. 2,50m from ground level remains permanently open.
• OPTION 2: Perimeter enclosure (all sides) with PVC Canvas to the ground 

level, being mobile manually the first 2,50m from ground.
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Nos couvertures composées de piliers en acier et de cadres en 
acier en demi-cercle pour le toit sont spécialement conçues 
pour couvrir nos courts de padel.

Pour leur production, nous utilisons des profilés en acier galvanisé 
à haute résistance, et pour la couverture du toit, nous propo-
sons un système de toile en pvc de haute qualité adaptée aux 
exigences de nos clients.

Nous pouvons produire des clôtures périmétriques avec une 
multitude d’options en fonction des besoins de chaque client.

Certains des avantages de nos couvertures 
pour les Terrains de Padel:

• Des structures modulaires pouvant être assemblées sur n’importe quel type de 
terrain, même sur ceux où d’autres constructions ne sont pas autorisées ou via-
bles, telles que des terrains rustiques.

• La technologie des matériaux utilisés donne de très bons résultats dans les envi-
ronnements agressifs.

• Les composants sont préfabriqués, ils nécessitent donc moins de contrôle lors de 
l’exécution.

• Temps réduit pour les travaux de montage, ainsi qu’une surface minimale pour 
la fixation de la structure.

• Le système garantit une meilleure étanchéité en améliorant le glissement des 
eaux de pluie ou des couches de neige et offre une meilleure résistance au vent.

• Il nécessite moins d’entretien en raison de la finition des profils de la structure.
• Ce système de couverture est entièrement amovible.
• Couvertures expansibles de manière simple et économique.
• Plafond de hauteur homogène, idéal pour les installations sportives.
• Atténue le bruit de l’impact de la pluie.
• Élimine l’humidité du verre trempé (courts de padel).
• Possibilité de toile avec publicité en impression numérique.
• Prolonge la durée de vie utile des espaces couverts.

Nos clients peuvent choisir entre ces 3 OPTIONS:

• OPTION STANDARD:  Seulement le toit est couvert avec la toile PVC
• OPTION1: Clôture périmétrale (tous les côtés) avec toile PVC 4,50m du niveau 

du toit et approx. 2,50m du sol restent ouverts en permanence
• OPTION 2: Clôture périmétrale avec toile PVC jusqu’au sol, et mobile manue-

lle le première 2,50m
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